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Ing. Martina Vyhlídková 
 
 
Vážení členové Klubu, 
 
Po delší rozvaze jsem se rozhodla, že budu opětovně kandidovat do Výboru Klubu chovatelů kolií a sheltií, z.s.  
Jsem majitelkou dvou kolií krátkosrstých a dlouholetou majitelkou hladkosrstých foxteriérů. Obě plemena jsou pro mne 
srdeční záležitostí a práce s nimi je mým životním koníčkem. 
 
Věnujeme se především agility, kde závodíme v nejvyšší kategorii, dále canicrossu a v poslední době i dog dancingu a 
noseworku, pasení se věnujeme rekreačně. 
 
Máme za sebou i velmi úspěšnou výstavní kariéru. 
 
V minulém volebním období jsem se v rámci svého působení ve Výboru Klubu věnovala oblasti vzdělávání a sportu. Pořádala 
jsem poslední ročník Agility collie a sheltie cupu a stojím za řadou vzdělávacích webinářů nejen v oblasti zdraví. V této oblasti 
bych ráda i nadále pokračovala a rozšířila ji o semináře / webináře věnující se chovatelství a standardu našich krásných 
plemen. Je pro mne důležitá komunikace a otevřenost a smysl pro fair play. 


